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Is benevolence a gift of charity? No, it is equal and 
mutual support.

If all of us offers our share of love, the world will become a 
beautiful place. The era of e-charity with you and me, towards 
an inclusive community. 

                                                                                Chao Khun Fa Zhao BBM

慈善是施舍恩赐吗？不，它是平等互助。

只要人人都献出一份爱，世界将变成美好的人间。
爱心公益E时代，有你有我更精彩。
                                                                                                         昭坤法照BBM

【Propagating Benevolence, Innovating Perspective】
【传承慈善，创新观念】



In the interim, the new Maitri Programme started on the 22 March 2021, 
with 7 and 8 years old students housed at the 6th floor of Metta HQ 
Building, adjoining Metta School in Simei.

We have 25 students in Maitri Programme (maximum capacity per batch), 
and they will transfer to the newly set up Maitri School in 2024.

We believe that all children on the spectrum are unique and their needs are 
different from one another. We will try our best to meet the needs of our 
students and design a student-centric curriculum. 

在此期间，新的慈明课程于2021年3月22日正式开办，7岁和8岁的学生在慈
光总部大楼的第6层，与慈光学校毗邻。   

我们相信，每个孩子都是独一无二的，他们都有不同的成长需求。我们将尽
力满足学生的需求，并设计以学生为中心的课程。

The subjects offered for the junior students in Maitri Programme are: 
慈明课程教科是:

1.Functional Literacy & Communication 基础英语与沟通

2.Functional Numeracy基础算术

3.Social-Emotional Learning 社交情感

4.Personal Management个人管理

5.Home Living & Home Economics居家生活与家政

6.Adapted Physical Education体育
 
7.Performing & Visual Arts表演与视觉艺术

Maitri programme
慈明课程



M a it r i  B u i ld in g

M a it r i  S c h o o l

MOE had appointed the following consultants for development of the project:

     Project management consultancy services: CPG Consultants Pte. Ltd 
     Architectural consultancy services: DP Architect 
     C&S Engineer: ECAS Consultants Pte Ltd 
     Quantity Surveyor: Arcadis Singapore Pte Ltd  

These are the first draft of the massing of the project developed by the architects.

教育部委任以下顾问公司提供以下的服务：
     项目管理咨询服务：CPG Consultants Pte. Ltd
     建筑咨询服务：DP Architect
     土木和结构工程师顾问： ECAS Consultants Pte Ltd
     工料测量顾问： Arcadis Singapore Pte Ltd
 
以下是建筑师所提出的项目总体规划的初稿。

Subject Site : 20 Pasir Ris St 51 Singapore 518902
新校舍位于巴西立五十一街，邮区 518902
*Artist impression only, actual devlopment may defer

Consultants design update 
顾问的设计更新
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WE NEED YOUR SUPPORT...

我们需要您的支持。。。

请将交易成功屏幕截图并同您的地址和身份证（用于退税用
途）电邮至maitri@metta.org.sg。我们将收据邮寄给您。

METTA WELFARE ASSOCIATION
UEN:S94SS0081K

UEN/Bill Reference No: 
Maitri School/Building Donation 

PayNow
Kindly attached a screenshot of the confirmation and 
email to maitri@metta.org.sg. Please also include your 
address and NRIC (for tax exemption purpose) in your 
email. We will mail the receipt to you.

付款方式
通过扫描上方的QR码游览慈光福利协会官方网站，以查看各
种付款方式。

Payment mode
Visit Metta Welfare Association website by scanning  the 
QR code above to view the various payment mode.

32 Simei Street 1, Singapore 529950

Donate to build a Strong Foundation in Life Long Learning for our students and youth. 
The Maitri Campus will provide a continuum of services for the students and alumni after they graduate from school. We strive to provide:

    Continuous education that will enable our students with moderate to severe disabilities to play an active and responsible role in society.
    Re-training and Re-skilling in the age of automation
    Provide employment opportunities
    Foster Independent living to help Persons with Disabilities (PwDs) integrate into the community
    Better support for their caregivers.

We need your support! For room adoption and customised sponsorship options, please contact us at maitri@metta.org.sg or call us at 
65804628. All donations will be eligible to receive tax exemption of 250%. 

捐助为我们的学生和青年建立终身学习的坚实基础。
慈明村将为学生和校友从学校毕业后提供连续的服务。我们努力提供;

    继续教育将使我们的中度至重度残疾学生能够在社会中发挥积极和负责任的作用。
    自动化时代的再培训和再技能
    提供就业机会
    培养独立生活，以帮助残疾人士融入社会
    为其看护者提供更好的支持。

我们需要您的支持！预知更多捐助慈明学校/慈明聚缘阁设施，请电邮至maitri@metta.org.sg与我们联系，或在办公时间拨电65804628与我们
联系。所有捐款都将获得250％的免税。


